
 
18 (45) 

 20 september 2022 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Natur- och trafiknämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 138 NTN 2022/143 

 KFKS 2022/72 

Reinvestering lekplatser 2025 
Projektnummer -93104985 

Beslut 
Natur- och trafiknämnden föreslår kommunfullmäktige att fatta beslut enligt följande.  
 
Kommunfullmäktige beslutar om investeringsram för reinvestering lekplatser om 6 
miljoner kronor under år 2025. 

Sammanfattning av ärendet 
Investeringen avser en reinvestering i kommunens allmänna lekplatser under 2025 om 6 
miljoner kronor.  
 
Målet för 2025 är att fortsätta på samma sätt som påbörjades 2021 med att 1-2 lekplatser 
byggs om, 3 stycken får en rejäl upprustning och 15-20 underhålls genom att laga eller byta 
ut utrustning som inte längre är säker. Under 2021 minskade antalet felanmälningar för 
lekplatser med drygt 40% vilket är ett kvitto på en förbättrad standard. 
 
En stor reinvestering kan ligga mellan 2 - 3,5 miljoner kronor och inkluderar projektering, 
medborgardialog, upphandling och anläggning av en helt ombyggd lekplats. Mellanstora 
upprustningar utförs för omkring 200-700 tusen kronor och inkluderar dialog, planering 
och ny större lekutrustning som gungställningar, rutschkanor eller klätterställning. De 
mindre löpande reinvesteringarna ligger på mellan 15-100 tusen kronor och kan vara utbyte 
av träsarger, sandlådor eller mindre utrustning.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2022-08-16 

Yrkanden 
Hans Peters (C) yrkade bifall till tjänsteskrivelsens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Natur- och trafiknämnden beslutade i enlighet med tjänsteskrivelsens förslag till beslut. 
 
Lina Olsson meddelade att Nackalistan inte deltog i beslutet till förmån för egen budget 
som läggs fram i kommunfullmäktige i november. 
 
Joel Lallerstedt meddelade att Miljöpartiet inte deltog i beslutet till förmån för egen budget 
som läggs fram i kommunfullmäktige i november. 
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Björn Eckerman meddelade att Socialdemokraterna inte deltog i beslutet till förmån för 
egen budget som läggs fram i kommunfullmäktige i november. 
 

Protokollsanteckning 
Dominique Faymonville (M) lät anteckna följande. 
”Det är glädjande att det ändrade arbetssättet med mer löpande underhåll och förbättringar 
av fler lekplatser istället för några stora totalrenoveringar leder till att fler barn i Nackas alla 
kommundelar får tillgång till upprustade lekplatser. Det är också positivt att det fått 
fördelaktiga effekter på både miljö och kommunens ekonomi samtidigt som antalet 
felanmälningar för lekplatser minskat med drygt 40%.”   
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